



Dagsorden: Hovedbestyrelsesmøde

Mødedato: 2. maj 2022

Mødested: Teams

Deltagere: HB: Jens Jørgen Hansen
Mads Leth
Jørgen Legind
Claus Elmeros
Glenn Carstensen

Suppleanter: Perle Møhl
Jens Chr. Petersen

ADM: LarsAP, fraværende

1. Velkomst (JH)

2. Opdatering fra administrationen/generelt (LAP)

2.1. Henvendelser fra klubber og enkeltpersoner.

2.2. Medlemstal
1352 d.d. (DSVU-medlem) + 53 ikke-flyvende

2.3. Henvendelse fra banken, mangler vi har fået tilsagn om lån på 2mill, men desværre mangle de nødvendige papirer.

2.4. Jesper Borresen er kommet godt ind i rollen, og har forskellige forslag klar til bearbejdning.

3. Økonomi (JLH)

3.1. Status.

3.2. Cashflow og budget

En oversigt over forbrug i forhold til forventet forbrug samt en fremskrivning af forventet behov for likviditet.

4. Emner til behandling

4.1. Introduktionsflyvninger

4.1.1. Forsikringsklubben har fremsendt skrivelse om at flyvninger, der tilbydes via 3.diepart, ikke kan forsikres via forsikringsklubben, konstruktionen betragtes som en form for kommerciel flyvning, og er således ikke er dækket.

4.1.2. Fly der anvendes til kommerciel flyvning skal dokumenteres og forsikres specielt.

4.1.3. Klubber der fortsat ønsker mulighed for 3.dieparts medlemssalg, skal sikre sig at eventkøber melder sig ind i den pg. Klub, vi anbefaler at medlemmet som minimum er medlem i 3 måneder i klubben og medlem af DSvU.

4.1.4. Firma arrangementer og lign, skal klubben sikre sig at flyvningen er et tilbud og at flyvningen ikke indgår som en afgørende del af arrangementet.



- 4.1.5. Enkelt flyvningstilbud via 3.diepart er ikke noget som HB kan anbefale.
- 4.1.6. Priser og præmier for afvikling af Introduktionsflyvninger og passagerflyvninger De nærmere retningslinjer afstemmes med TS.
- 4.1.7. DASK - henvendelse om hangarudvidelse, vi er positive overfor projektet. Projektet kræver dog udarbejdelse af ny lokalplan for området.
- 4.1.8. Referatet fra AB angiver at Puchacz fortsat kan være et aktiv for Unionen, GC indhenter nærmere informationer fra AB.
- 4.1.9. JJH - Besøger Vejle i forbindelse med Vejles jubilæum

5. Bordet rundt

5.1. Materiel

- 5.1.1. Webinarer for kontrollanter er gennemført, webinarer for flyejere opstarters onsdag d. 04/05
- 5.1.2. CAO godkendt, nye stempler udsendes til kontrollanter.

5.2. Flyvevirksomhed (operations)

- 5.2.1. Møde med Peter Mejlhede senere på måneden

5.3. Uddannelse

- 5.3.1. S-teoriprøver, desværre blev relevante bilag ikke medsendt prøven.

5.4. Konkurrencer, elite og talent

- 5.4.1. Slæbefly til DM - der er desværre ikke nok slæbefly til rådighed, pt mangler der mindst 1 slæbefly

5.5. Fastholdelse, bredde og rekruttering

- 5.5.1. Udvalg skal opstartes
 - 5.5.1.1. Opgaver: Hvorfor forlader folk svæveflyvningen, Guidelines for rekruttering og fastholdelse – udgangspunkt tages i Strategiplanen

5.6. DAC

- 5.6.1. Besøg fra Flyvevåbnet fredag 05/05 på Arnborg med deltagelse af DAC'er

5.7. Luftrum

- 5.7.1. IAB

5.8. Kommunikation

- 5.8.1. Har udsendt aktionskort vedr udelandinger.

5.9. FLYSIK

- 5.9.1. Teamsmøde med Flyvechefer i juni måned

5.10. Nationalcenter

- 5.10.1. Referat fra AB
- 5.10.2. Perspektivplan under udarbejdelse – måske
- 5.10.3. Den røde vognport er nød-renoveret, bør/skal fuld renoveres, der mangler dog budget til projektet.

5.11. Kunstflyvning

- 5.11.1. Udvalget er udvidet med et medlem fra Midtsjællands Svæveflyveklub - Troels Morsing

6. Eksterne organisationer

6.1. Nordisk samarbejde (CE)

- 6.1.1. IAB

6.2. DIF (JH)

- 6.2.1. Årsmøde deltagelse af JJH GC



6.3. KDA (PE/JH)

6.3.1. CE deltog i Generalforsamlingen

6.4. FAI/IGC (JH/CE)

6.4.1. IAB

6.5. European Gliding Union/Europe Air Sports (ML)

6.5.1. IAB

6.6. Trafik- Bygge- og Boligstyrelsen (TBST) (JH)

6.6.1. IAB

6.7. Friluftsrådet. (GC)

6.7.1. IAB

7. Næste møder